

《单词百科:milestone是什么意思?milestone怎么发音?milestone的解释和用法》

英语单词milestone是什么意思?milestone怎么读?milestone怎么发音?简答网为您整理了milestone的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



milestone怎么读

milestone的读音:[' m a ɪ l s t ə ʊ n]

milestone的意思

1、n.里程碑;划时代事件;

milestone的相关词组

1、be a milestone 成为一个里程碑

milestone的近义词

- 1、 **breakthrough** n.突破;穿透;重要技术成就;炉衬烧穿;
- 2、 **groundbreaking** adj.开创性的, 突破性的;
- 3、 **high point** n.顶点;极限;
- 4、 **highlight** v.突出, 强调; (使) 醒目;挑染;
- 5、 **historic** adj.历史 (性) 的;有历史记载的;

milestone的双语例句

- 1、 On the point of history of aesthetic, his thinking had the significance of milestone.

从美学史的角度看, 他的美学思想具有转折点式的意义.

- 2、 It was a milestone that shared bus switch fabrics had been replaced by crossbar fabrics.

从共享总线式交换器到交叉开关结构的出现曾一度掀起了交换结构研究的新潮流.

- 3、 Drag this Milestone marker to a Timeline shape and then choose Configure Milestone.

将此里程碑标记拖到时间线形状上,然后选择“配置里程碑”.

- 4、 Drag onto a Gantt chart to add a new milestone task to your project schedule.

拖到甘特图上以向项目日程添加新的里程碑任务.

- 5、 The success of HPV prophylactic vaccine development is the milestone of cervical cancer prevention of humankind.

而HPV预防性疫苗研制的成功则是子宫颈癌预防研究的里程碑.

- 6、 To construct this hydropower station is a new milestone in the cascade development of Dadu River.

瀑布沟水电站的开工建设是大渡河梯级开发的一个新的里程碑.

- 7、 The instructor will then give each student grade for his or her own Milepebble or Milestone report.

然后导师会给每个人的里程碑记录或报告打分.

8、 " Our work ", he continued, warming to his theme, " will be a milestone in scientific history. ”

“ 我们的工作，” 他说到这一话题来了劲，“ 将会是科学史上的里程碑。”

9、 The US has hit a grim milestone in Iraq.

美国在伊拉克受了重创.

10、 He was on the floor when the market notched that once remarkable milestone.

当市场走过这个重要的里程碑时,他就在场内.

11、 The film proved to be a milestone in the history of cinema.

事实证明这部影片是电影史上的一个里程碑.

12、 I think this is a very important milestone in the relations between our two countries.

我认为这是我们两国关系中一个十分重要的里程碑.

13、 The horse stepped out with swift, regular stride, rapidly passing the milestone.

马以快速的、 有规律的大步飞快地穿过一块块里程碑.

14、 Starting school is a milestone for both children and parents.

对于孩子和家长而言，开始上学是一件大事。

15、 It is a milestone for sure but is this a cause for celebration or anxiety?

这确实是一个里程碑,但这是庆祝或担忧的理由 吗？

16、 And surely the Internet, which transmits knowledge at the speed of light , will be another milestone.

互联网当然也算, 它使知识能够光速般地传播.

17、 Each birthday is a milestone we touch along life's way.

每一个生日都是我们人生旅途上的里程碑.

18、He said the launch of the party represented a milestone in Zambian history...

他说该党的创立是赞比亚历史上的一个里程碑。

以上是简答网为您整理的milestone怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于milestone

的用法、milestone的释义、

milestone的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/milestone>

